
Správa o činnosti finančnej komisie mestskej časti Bratislava – Petržalka za rok 2023. 

 

V roku 2023 sa zúčastňovali finančnej komisie: 

Predseda komisie: Ing. Richard Vilkus 

Členovia komisie - poslanci: doc. PhDr. Daniel Klimovský, Ing. Marek Tydor, Pavol Záhradný, Mgr. Pavol 

Škápik 

Neposlanci: Ing. Milena Filačková, Ing. Veronika Miťková, Ing. Branislav Kleinert 

Tajomníčka komisie: Mgr. Ružena Kusá 

 

Komisia zasadala, vždy pre zasadnutím zastupiteľstva a miestnej rady MČ Petržalka. Členovia komisie 

sa zasadnutí zúčastňovali pravidelne, komisia bola vždy uznášania schopná. Vyjadrovala sa k rôznym 

materiálom MČ Petržalka, predkladaným najmä úradom. Okrem aktuálnych problémov komisia plnila 

úlohy, ktoré jej vyplývajú zo všeobecne záväzných nariadení mestskej časti Bratislava - Petržalka, ako 

napríklad pridelenia a kontrola dotácií klubom a záujmovým združeniam a rôznym VZN prijímaným 

mestskou časťou. K najdôležitejšej činnosti patrí dávanie stanovísk pre zastupiteľstvo v oblasti 

schvaľovania rozpočtu, zmien rozpočtu, kontroly plnenia rozpočtu miestnej časti, a efektívne 

vynakladanie finančných prostriedkov mestskej časti. V spolupráci s finančným oddelením sme na 

mesačnej báze sledovali vývoj príjmov mestskej časti, aby sme vedeli včas reagovať na aktuálnu 

situáciu. Vplyv externých zásahov a zmena legislatíva zo strany vlády SR spôsobovala nestabilitu 

v plánovaní rozpočtu MČ.  

V rámci činnosti sme sa zaoberali viacerými návrhmi na financovanie investičných projektov Petržalky, 

kde sa komisia zaoberala nastavením podmienok pri predkladaní žiadostí. Komisia taktiež posudzovala 

ponuky externého financovania investičných projektov a predkladala na miestnu radu a miestne 

zastupiteľstvo svoje stanoviská. 

 

 

 

V Bratislave, 30.1.2024 

 

Richard Vilkus 

Predseda finančnej komisie 

 



Správa zo zasadnutí komisie dopravy, mobility a bezbariérovosti miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2023 

 

V priebehu roka 2023 bolo plánovaných 7 zasadnutí komisie, uskutočnilo sa 7 zasadnutí.  

Na zasadnutiach komisie boli prerokované tieto témy: 

- Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2023 s výhľadom do roku 

2025, 

- Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 6/2020 

o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby,  

- Informácia o plánovanej zonácií v petržalskom parkovacom systéme,  

- Informácia o údajoch zo zberu dát v rámci petržalskej parkovacej politiky, 

- Návrh Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka, 

- Výber členov komisie z prihlásených občanov, 

- Návrh na zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva č. 633/2022, 

- Stanovisko k Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia hl. mesta SR Bratislavy o 

dočasnom parkovaní motorových vozidiel, 

- Návrh na zmenu územia spevnenej plochy na Tupolevovej ulici v prospech 

regulovaného parkovania, 

- Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022,  

- Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka,  

- Petržalský parkovací systém – žiadosť o usmernenie MD SR, 

- Návrh na uzavretie nájmu pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 4373/10 pre Regent 

and Co, spol.s.r.o.,Vlastenecké námestie 3,851 01 Bratislava ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, 

- Správa o plnení rozpočtu MČB-P k 30.6.2023, 

- Zmeny a doplnky - Lokalita nové LIDO, 

- IZ chodníky a cyklochodníky pri NS MHD,  

- Voľba podpredsedu KDMaB, 

- Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava-

Petržalka 2029, 

- Návrh rozpočtu MČ BP na rok 2024 s výhľadom do roku 2026. 

 

Zasadnutí sa zúčastňovali poslanci miestneho zastupiteľstva Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Mgr. Vladimír Weber, Ing. Alica Hájková, Ing. Tatiana Kratochvílová, Ing. 

Micheala Ondrejkovič, Adam Sarlós, Ing. Jozef Vydra. 

Členovia neposlanci: Ing. Peter Klučka 

Zasadnutí sa pravidelne zúčastňovali títo zamestnanci úradu MČ Petržalka: Ivan 

Lučanič., Miloš Michrina, Ing. Andrej Árva 

 

  

V Bratislave 29.01.2024  

Spracovala: Ing. Zuzana Kolman Šebestová 



 

 

 

 

 

 

Správa o činnosti komisie investičných činností za rok 2023 
 
 

Základné informácie: 
- Komisia investičných činností zasadala sedem krát počas roka 2023. 
- Komisia má 13 členov/členiek z čoho 5 členov/členiek je z radov odbornej verejnosti. Do 

decembra 2023 bolo členov 14. Po vzdaní mandátu jedného z poslancov zaniklo aj jeho 
členstvo v komisii. 

- Komisia investičných činností sa v roku 2023 konala výlučne pred plánovanými 
zasadnutiami miestnej rady a miestneho zastupiteľstva prezenčnou formou v priestoroch 
petržalského miestneho úradu. 

 
Komisia investičných činností sa vyjadrovala a preberala body, ktoré boli následne prerokované 
miestnou radou a miestnym zastupiteľstvom podľa príslušnosti tém, ktoré pod komisiu spadajú.  
 
Tj. Komisia investičných činností: 
 

▪ prijíma a spracováva písomné oznámenia, požiadavky, sťažnosti, návrhy od obyvateľov 
Petržalky v oblasti investícií 

▪ podáva podnety k väčším projektom ako sú revitalizácie námestí, parkov, oddychových 
zón, parkoviskám (parkovacím stojiskám), odpadovým stojiskám či celým stavebným 
komplexom 

▪ podáva odporúčanie miestnemu zastupiteľstvu k projektom financovaným zo 
štrukturálnych fondov či eurofondov 

▪ pripravuje, navrhuje, pripomienkuje projekty medzimestského a pohraničného rozsahu 

▪ pripomienkuje malé investície v rámci školských areálov, budov materských škôl a 
základných škôl 

 
 
Zároveň komisia prostredníctvom svojich členov navrhovala uznesenia, prípadne pozmeňujúce 
návrhy k predloženým materiálom.  
 
 
 



 

 

 

 
 
Komisia sa v zmysle návrhov jej členov a členiek zaoberala: 
 

- debarierizáciou toaliet v priestoroch miestneho úradu, 
- vyčleneniu finančných prostriedkov na architektonickú súťaž Nobelovho námestia v zmysle 

výsledkov z participácie, 
- revitalizáciou VDI (verejných detských ihrísk), 
- vypracovaním plánu investičných činností, 
- statickým posúdením terás v správe mestskej časti a pasportizáciou terás, 
- unifikáciou farebnosti náterov mobiliárov a zábradlí, 
- harmonogramom rekonštrukcie chodníkov, 
- návrhom na obstaranie krajinno-architektonickej štúdie „Humenské nám.“, 

 
 
V zmysle platného uznesenia spoločne s pracovnou skupinou pre energetiku vydala súhlasné 
stanovisko pre Športové zariadenia Petržalky k energetickej optimalizácii petržalskej plavárne. 
 
 
 



 

 

 

 



Komisia kultúry a mládeže iniciovala v roku 2023 viacero významných projektov. 
 

• V decembri 2022 komisia kultúry a mládeže iniciovala zrušenie zmluvy s TV Bratislava 
a požiadala starostu o predloženie mediálnej koncepcie mestskej časti. Tento 
dokument bol aktualizovaný a predložený miestnemu zastupiteľstvu v roku 2023.  

• Taktiež v decembri 2022 iniciovala komisia založenie nového Petržalského 
mládežníckeho parlamentu. Členovia komisie boli taktiež členmi pracovnej skupiny, 
ktorá nastavovala kritéria a proces výberu členov. Členov mládežnickeho parlamentu 
vyberala nezávislá odborná komisia na základe prihlášky a osobného stretnutia. Prvé 
stretnutie sa uskutočnilo v septembri 2023. 

• Počas roku 2023 navštívili členovia komisie kultúry a mládeže viacero pobočiek 
petržalských rozpočtových organizácii so zameraním na kultúru. Počas týchto 
výjazdových rokovaní sa oboznámili s fungovaním jednotlivých pobočiek, 
s koncepciou rozvoja organizácií a s ďalšími zámermi ich vedenia. 

• Počas celého roku 2023 členovia komisie pracujú na aktualizácii dokumentu 
„Pamätihodnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka“ v ktorom budú informácie 
o všetkých umeleckých dielach vo verejnom priestore a taktiež o historických 
budovách na území mestskej časti 

• Komisia kultúry a mládeže iniciovala v roku 2023 presun protitankovej steny z obdobia 
2. svetovej vojny. Aktuálne umiestnenie tejto steny koliduje s pripravovanou trasou 2. 
etapy nosného dopravného systému. Pri prácach sa však zistilo, že stena je násobne 
väčšia ako sa očakávalo a zvažuje sa ďalší postup. V každom prípade však bude 
zachovaná a presunutá na neďaleké nové miesto 

Komisia kultúry a mládeže ďalej iniciovala: 

• prípravu informačného systému na nosných dopravných lokalitách Petržalky (ako je 
napr. Zjazd z mostu SNP, Petržalské korzo a pod.) 

• Vyznačenie novej graffity steny na území mestskej časti Bratislava-Petržalka ako 
náhradu za depo Petržalského metra. 

• Komunikáciu s magistrátom hlavného mesta SR Bratislava vo veci zámeru 
s priestorom Braník 

• Úpravu rozpočtu mestskej časti so zameraním na opravy havarijných stavov v DK Lúky 
a prípravou projektovej dokumentácie pre priestory novej pobočky miestnej knižnice 

• Úpravu VZN o dotáciách na základe podnetov od niektorých organizácii 
Okrem vyššie spomenutého sa komisia kultúry a mládeže pravidelne informuje 
o strategických dokumentoch mestskej časti a jej organizácii v oblasti kultúry. Ide napríklad 
o koncepciu rozvoja miestnej knižnice Petržalka a Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja 
MČ (kapitola kultúra). Taktiež sa pravideľne informuje o potrebách kultúrnych organizácii na 
území mestskej časti. 
 
Úlohou komisie je okrem iného aj odporúčanie na udelenie dotácii v oblasti kultúra. Taktiež 
sú členovia komisie členmi poroty pri udeľovaní ocenenia osobnosť Petržalky v oblasti 
kultúra. 



Správa o činnosti komisie športu 

za rok 2023 

 

Členovia komisie: P. Lošonský (predseda komisie), I. Halmo (podpredseda komisie), G. Fulová, A. 

Kalina, M. Berta, L. Čerhitová, S. Horínek 

Tajomník komisie: Ing. Dávid Pavlík 

 

TERMÍNY KONANIA: 

Komisia zasadala v roku 2023 v siedmich prípadoch (jednotlivé dátumy sú prelinkované na zápisnice 

zo zasadnutí): 

31. JANUÁR 

28. FEBRUÁR 

28. MAREC 

6. JÚN 

12. SEPTEMBER 

10. OKTÓBER 

21. NOVEMBER 

 

VÝSTUPY: 

Komisia športu sa počas roka 2023, aj vzhľadom na viacero rozpracovaných či dokončených 

projektov, venovala viacerým agendám. Prím hrali športové haly, a to prvá fáza rekonštrukcie 

Športovej haly Prokofievova i začiatok prác na Športovej hale Pankúchova. Viacerých noviniek sa 

dočkala aj Petržalská plaváreň. 

Súčasťou bola už tradične aj anketa Osobnosť Petržalky a jednotlivé nominácie v oblasti športu či 

rozdeľovanie väčších i malých dotácií pre jednotlivé športové kluby a subjekty. 

Komisia nevynechala ani viacero majetkových bodov, ktoré sa týkali nájmov športových subjektov. 

 

 

V Bratislave, dňa 01.02.2024 

 

 

Ing. Dávid Pavlík 

tajomník komisie 

 

 

https://www.petrzalka.sk/wp-content/uploads/2023/02/Zapisnica_komsportu_31januar_bezpodpisu.pdf
https://www.petrzalka.sk/wp-content/uploads/2023/03/Zapisnica_komsportu_28februar.pdf
https://www.petrzalka.sk/wp-content/uploads/2023/04/Zapisnica_komsportu_28marec.pdf
https://www.petrzalka.sk/wp-content/uploads/2023/06/Zapisnica_komsportu_0606.pdf
https://www.petrzalka.sk/wp-content/uploads/2023/09/Zapisnica_komsportu_1209-1.pdf
https://www.petrzalka.sk/wp-content/uploads/2023/10/zapisnica_1010_final-1.pdf
https://www.petrzalka.sk/wp-content/uploads/2023/12/zapisnica_2111.docx.pdf


Správa o činnosti Mandátovej komisie za rok 2023 
 
 
Členovia komisie: Ing. Ján Karman (predseda); doc. PhDr. Daniel Klimovský, PhD., Ladislav Točka 
Tajomník komisie: Mgr. Barbora Kostolianska 
 
 
Komisia zasadala v roku 2023 raz - 14. 12. 2023 
Prítomní boli: Ing. Ján Karman (predseda), Ladislav Točka 
Neprítomný bol: doc. PhDr. Daniel Klimovský, PhD. 
 
 
Počet prijatých uznesení:  
3 uznesenia – v zmysle zápisnice. 
 
 
Komisia sa na svojom zasadnutí zaoberala oznámením o vzdaní sa mandátu poslanca Mgr. Michala 
Saba. Platnosť oznámenia komisia overila a konštatovala zánik mandátu vo volebnom obvode č. 2                        
a nastúpenie náhradníčky Ing. arch. Mgr. art. Eleny Pätoprstej na uvoľnený mandát poslanca podľa 
výsledkov volieb. 
 
 
V Bratislave, dňa 31. 01. 2024 
 
 
Ing. Ján Karman  
predseda komisie 
 
Zápisnica je zverejnená tu: 
https://www.petrzalka.sk/wp-content/uploads/2023/12/Zapisnica.pdf 
 

http://www.patoprsta.sk/
https://www.petrzalka.sk/wp-content/uploads/2023/12/Zapisnica.pdf


Správa o činnosti sociálnej a bytovej  komisie 

 za obdobie november 2022 až december 2023 

 

Predsedníčka komisie: Mgr. Viera Némethová 

Podpredseda: Ladislav Točka 

Tajomníčky komisie: Mgr. Marcela Zacharová, M.Ed. a od 28.3.2023 Mgr. Jana Guľová 

 

Prvé stretnutie komisie sa uskutočnilo 29.11. 2022 za účasti poslankýň a poslancov, ktorí 

boli nominovaní do komisie a bez neposlancov. Návrhy na oslovenie neposlancov sa 

prerokovávali v bode rôzne na prvom stretnutí komisie.    

Hlavnými bodmi stretnutia bola informácia o čerpaní kapitálových výdavkov MČ a návrh 

VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o určení výšky 

príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka. 

Druhé stretnutie komisie sa uskutočnilo 31.1.2023 stále bez účasti neposlancov. Po prvýkrát 

sa členovia komiesie stretli s pravidelnými správami o stave voľných bytov a o poskytnutí 

nájmu obecných bytov, ktoré komisii pravidelne predkladá poverená vedúca referátu správy 

obecných bytov, p. Ing. Daniela Nemcová, PhD. 

Predsedníčka komisie požiadala vedúcu oddelenia školstva Ing. Andreu Garanovú 

o preverenie možnosti stravovania seniorov v jedálňach základných škôl a o podmienkach 

poskytovania tejto služby. Táto možnosť bola zavedená na vybraných základných školách od 

októbra 2023.      

Tretie stretnutie komisie sa uskutočnilo 28.2.2023, v ktorom sa už aj za účasti neposlancov. 

Hlavnými bodmi boli prerokovanie Rokovacieho poriadku komisií, Komunitný plán sociálnch 

služieb a voľba podpredsedu komisie. Po prvýkrát prichádza na komisiu materiál k prenájmu 

pre OZ Matka a ústna informácia od p. Rehákovej z MOST-u, o plánovanej rekonštrukcii 

budovy na Haanovej ul., kde MOST sídli.  

Štvrté stretnutie komisie sa konalo 28.3.2023. Rokovalo sa o voľných priestoroch pre OZ 

Impulz, ktoré napokon v lete 2023 svoju činnosť napriek ponúknutým priestorom ukončilo. 

Pán Korec podal členom komisie informáciu o zimnom krízovom pláne pre ľudí bez domova, 

ktorý sa počas zimných mesiacov napĺňal. Členovia komisie hodnotili sociálne projekty cez 

elektronický systém EGRANT a najväčší počet bodov dostali projekty Poradenské centrum 

Nádej – 3 700€, Depaul Slovensko,n.o - 4 872€ a Dobrovoľná civilná ochrana – 2 621€. 

Poslednou členkou komisie z radov obyvateľov sa stala p. Karin Štrofová. V komisii nastala 

výmena z radov poslancov a poslancov Péka a Sarlósa nahradili poslanci Pekár a Tydor.      

Piate stretnutie komisie sa konalo 6.6.2023 a jednalo sa najmä o návrhu úpravy rozpočtu, 

podaná bola informácia o stave voľných bytov a o žiadateľoch na byty z radov zamestnancov 



MČ. Z radov poslancov zaznela požiadavka na možnosť pozrieť si priestory KAS na 

Osuského ulici.  

Šieste stretnutie- mimoriadna komisia- výjazdové stretnutie v Klubovni aktívnych 

seniorov na Osuského ulici, konané 20.6.2023. Na stretnutí sa okrem predsedníčky zúčastnili 

iba neposlanci. Z radov poslancov si ani jeden nenašiel čas. Klubovňou nás previedla vedúca 

p. Janka Chládecká a pani neposlankyňa Žatkuliaková. Zo stretnutia vzišli aj niektoré 

požiadavky zachytené v zápisnici.  

Požiadavky a možnosti, vylepšenia pre KAS:  

- smerovníky, ktoré by boli nainštalované na informačné tabule v blízkosti klubovne - tabule s 

potlačou na plot – so základnými info, že sa za plotom nachádza klubovňa.  

- WC, sprchy zvlášť pre mužov a zvlášť pre ženy- v tejto chvíli majú spoločné!  

- výmena okna na existujúcich sprchách a WC za okno, ktoré sa dá otvoriť na vetráčku. ( 

okno, ktoré je tam osadené teraz, má možnosť iba úplného otvorenia, čo je pre účel odvetrania 

nevyhovujúce) 

 - výmena linolea v miestnosti, kde sa cvičí- v tejto chvíli hrozí nebezpečenstvo úrazu! 

 - osadenie žalúzie do presklenej predsiene- v lete sa prehrieva a je tam veľké horko 

 - prietokový bojler na teplú vodu do kuchynky- umývajú sa tam riady v studenej vode 

 - zakúpenie mikrovlnky  

Siedme stretnutie komisie sa konalo 12.9.2023 s prerokovaním informácie o začatí 

poskytovania možnosti obedov pre seniorov, o príprave Seniorfestu a návšteve predsedníčky 

komisie a pani Zacharovej a pána Korca z MČ vo Vaguse na Mýtnej ul.  

8. stretnutie komisie sa konalo 10.10.2023 s prerokovaním nájmu pre OZ Matka a MC 

Budatko. Pán Korec podal komisii informáciu o práci sociálneho oddelenia s rodinami 

v kríze. Pán Baumann podal informáciu o aktuálnom stave nových žiadostí občianskych 

združení, nízko prahových organizácií a pod. na prenájom nebytových priestorov v MČ.      

Deviate stretnutie komisie, posledné v roku 2023 sa konalo 29.11.2023 a boli na ňom 

prerokované najmä materiály o čerpaní kapitálových výdavkov MČ a možných nájmoch 

v objekte bývalej škôlky na Fedinovej ul. 

Všetky zasadnutia prerokovávali materiály týkajúce sa sociálnej a bytovej problematiky ako 

základ rokovaní na Miestne zastupiteľstvo, čo je zrejmé podľa pozvánok a zápisníc z komisie. 

Komisia dostávala pravidelné štvrťročné reporty o stave voľných bytov a diskutovala 

a odsúhlasovala možné nájmy bytov pre zamestnancov MČ z radov učiteľov, 

vychovávateľov, sociálnych pracovníkov, nepedagogických zamestnancov, IT a pod.   

 

Vypracovala 30.1. 2024 Mgr. Viera Némethová, predsedníčka komisie.  



Správa o činnosti komisie na ochranu verejného záujmu 

za rok 2023 

 

Členovia komisie: Ing. Tatiana Kratochvílová (predseda); Ing. Richard Vilkus, Ing. Marek Tydor, 

JUDr. Mgr. Libuša Nicholson, JUDr. Milan Vetrák 

Tajomník komisie: JUDr. Lucia Deáková 

 

Komisia sa uskutočnila v roku 2023 štyrikrát: 

- 26.01.2023 – prítomní všetci členovia; 

- 27.03.2023 -  neprítomný jeden člen komisie (Vetrák); 

- 26.09.2023 - prítomní všetci členovia; 

- 07.11.2023 - neprítomný jeden člen komisie (Vilkus).   

 

Počet prijatých uznesení:  

komisia 26.01.2023 – 2 uznesenia – v zmysle zápisnice; 

komisia 26.01.2023 – 2 uznesenia – v zmysle zápisnice; 

komisia 26.01.2023 – 3 uznesenia – v zmysle zápisnice; 

komisia 26.01.2023 – 1 uznesenie – v zmysle zápisnice. 

 

Komisiou zistené nedostatky boli priebežne odstraňované. Posledný nedostatok – nesplnenie povinnosti 

riadne predložiť oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov vybraných poslancov 

za rok 2022 a jeho príloh poslancami p. Dragunom a p. Plšekovou – bude predložený na riešenie do 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava - Petržalka tajomníčkou komisie p. Deákovou.   

 

V Bratislave, dňa 24.01.2024 

 

 

Ing. Tatiana Kratochvílová, 

predsedníčka komisie 

 

Zápisnice sú zverejnené tu: 

https://www.petrzalka.sk/samosprava/komisie-miestneho-zastupitelstva/ 

 

https://www.petrzalka.sk/samosprava/komisie-miestneho-zastupitelstva/


 
 Na zastupiteľstve sme sa zhodli, že by sme veľmi radi nadviazali na prácu našich kolegov z 
toho predchádzajúceho, aj keď s miernymi úpravami.  
 
V roku 2023 sme toho na komisií mali naozaj dosť - 86 majetkových uznesení na siedmich 
zastupiteľstvách pre 106 nájomcov. Nadstavili sme si mierne upravený systém, na základe ktorého 
nebudú všetky nájomné zmluvy končiť k jednému dátumu. Platnosť či už nových, alebo nanovo 
predĺžených nájmov nadstavíme následovne: Jednu skupinu s platnosťou do 31.12.2027 a druhú do 
31.12.2028. 
 
Spolu s ostatnými členmi komisie sme sa rozhodli zmeniť nie je len platnosť nájmu, ale aj samotné 
nájomné. 
Pri rovnakom predmete nájmu sme nadstavili jednotné nájomné.  
Pre príklad, dve gastro prevádzky mali v minulosti rozdielne vysoký nájom. Po novom bude ich nájom 
rovnaký.  
 
Nájomné v bytových domoch ( ďalej len BD ) sa tiež muselo zmeniť. 
Častokrát sa totižto stávalo, že mestská časť platila omnoho vyššie platby do fondu opráv jednotlivých 
BD než bol samotný nájom. Z jednotlivých nájmov v takom prípade nebol žiaden pridaný zisk.  
 
Spolu s miestnym úradom sme sa dohodli na vytvorení tzv. passportu nehnuteľností. 
Nie každá nehnuteľnosť je v takom stave, ako by sme si predstavovali.  
V jeho finálnej fáze bude obsahovať kompletný zoznam nájomných priestorov vo vlastníctve mestskej 
časti. V zozname budú uvedené podrobné informácie o stave daného priestoru.  
 
Tento passport nehnuteľností je veľmi dôležitý, nakoľko si z minulosti za sebou ťaháme veľký 
investičný dlh v podobe budúcich nečakaných investícií do vlastného majetku.  
Preto chceme vopred vedieť, v akom stave sú dané priestory a v akom poradí sa treba začať venovať 
ich rekonštrukcií. 
 
s pozdravom  
 
Pavol Peceň 
miestny poslanec v Petržalke 
 



Správa o činnosti školskej komisie 

 za obdobie november 2022 až december 2023 

predseda komisie: Bc. Polat Elalmis 

Podpredseda: Mgr. Milan Polešenský 

Tajomníčka komisie: Brťková, Garanová 

 

Prvé stretnutie komisie sa uskutočnilo 28.11.2022 prezenčnou formou v zasadačke miestneho 

úradu v Petržalke, prerokovali sme,  

Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte bývalej materskej školy Fedinova 7, 

Bratislava - Petržalka, ako prípad hodný osobitného zreteľa – p. Baumann 

2. Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu - p. Orságová 

3. Informácia pre miestne zastupiteľstvo o vykonaných rozpočtových opatreniach v treťom 

štvrťroku 2022 – p. Orságová 

4. Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o určení 

výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka v znení VZN č. 4/2013, č. 

3/2015, č. 4/2019, č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019, č. 4/2021 a č. 2/2022 – p. Brťková, 

p. Garanová 

V.šetko jednohlasne Za 

 

Druhé stretnutie komisie sa uskutočnilo 1.2.2023. prezenčnou formou a online formou 

v priestoroch Základnej školy na Nobelovom nám.č.6, Bratislava. 

Prerokovali sme, 

1. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2023 s výhľadom do roku 2025- 

prezentuje pp. Orságová, Jančoková 

2. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 6/2020 o 

poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby- prezentuje p.Šrenkelová 

3. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Nobelovo námestie 6, Bratislava 



pre ŠK JUVENTA Bratislava, IČO: 42252750, ako prípad hodný osobitného zreteľa- 

prezentuje p. Baumann 

Všetko jednohlasne Za 

Na zaver sme si spravili obhliadku školy aj s pani riaditeľkou. 

 

Tretie stretnutie komisie sa uskutočnilo 29.3,2023 v priestoroch materskej školy na Lietavskej 

ul.č.1 prezenčnou formou. 

Prerokovali sme, 

1. Návrh na predĺženie nájmu NP v objekte ZŠ Turnianska pre Impulz –p. Baumann 

2. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v zmysle VZN 

č. 

16/2020-p. Benkovičová 

Všetko jedno hlasne Za 

Na záver sme si spravili obhliadku škôlky aj s pani riaditeľkou. 

 

Štvrté stretnutie komisie sa uskotočnilo 7.6.2023 prezenčnou formou v zasadačke miestneho 

úradu v Petržalke, prerokovali sme, 

1. Voľba podpredsedu komisie-p. Polat Elalmis 

2. Kalkulácia výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach – uznesenie č. 49 zo dňa 14.03.2023 -p. Grečová 

3.Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Černyševského 8, Bratislava, v k. 

ú. Petržalka, pre spoločnosť AK SMILE s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa-p. 

Baumann 

4. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Prokofievova 5, Bratislava, v k. ú. 

Petržalka, pre Súkromnú základnú umeleckú školu Bratislava, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa-p. Baumann 

5. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Prokofievova 5, Bratislava, v k. ú. 

Petržalka, pre Súkromnú základnú umeleckú školu Bratislava, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa-p. Baumann 

6. Návrh na prenájom častí športového areálu ZŠ Pankúchova pre FC Petržalka družstvo, 



ako prípad hodný osobitného zreteľa-p .Baumann 

 

6. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa zrušuje VZN mestskej časti 

Bratislava-Petržalka č.8/2019 zo dňa 25.06.2019 o poskytnutí zľavy z príspevku na 

čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Bratislava-Petržalka-p. Garanová. 

 

7.Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2023/2024 v základných 

školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka-p. Garanová 

 

8.Informácia o pedagogicko-organizačnom zabezpečení školského roka 2023/2024 v 

materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka-p. 

Garanová 

 

9.Projekt ,,Spolupracovať lepšie, odmeniť viac&quot;-p .Garanová 

 

10.Projekt ,,Naučiť lepšie, odmeniť viac&quot;-p .Garanová 

 

 Na zasadnutí školskej komisie nám predložíla tajomníčka školskej komisie p. Brťková 

pozmenený program zasadnutia. Aj po súhlasnom stanovisku p. predsedu školskej komisie 

pána Polata Elalmisa – bod č. 3 nie je k rokovaniam jednotlivých komisií, ale je súčasťou 

programu MZ – Plnenie uznesení (MZ – uznesenie č. 49 zo dňa 14. 03. 2023) – ďakujem. 

Zároveň je korekcia v bodoch 5. a 6. – duplicita – bod 6 nebude v rokovaní a taktiež bude 

v úprave pozvánky zrušený. 

Všetko jednohlasne Za a zvolili sme si podpredsedu školskej komisie Mgr. Milana 

Polešenského. 

 

Piate stretnutie komisie sa uskutočnilo 13. 9. 2023 prezenčnou formou v zasadačke miestneho 

úradu v Petržalke, prerokovali sme,  

1. Návrh na prenájom časti pozemku reg. C KN parc. č. 347 k. ú. Petržalka, pre Bratislavský 

samosprávny kraj, ako prípad hodný osobitného zreteľa 



2. Návrh na prenájom NP na Gercenova 8/F, v k. ú. Petržalka, pre Spojená škola Svätej 

Rodiny, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

3. Rada školy pri MŠ Vyšehradská 

Všetko sme odhlasovali jednohlasne Za  

 

Šieste stretnutie komisie sa uskutočnilo 11.10.2023 prezenčnou formou v zborovni základnej 

školy Dudova 2 Bratislava, prerokovali sme, 

 

1. Stanovisko k štatútu HM Bratislava – p. Vančová, p. Grečová, p. Forrová 

Pri tomto bode sa zdržal hlasovania podpredseda školskej komisie Mgr. Milan 

Polešenský 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. ...../2023 zo 

dňa 2023, ktorým sa zriaďuje školská jedáleň pri MŠ Fedinova 7 – p. Garanová 

3. Návrh na nájom nebytového priestoru v objekte ZŠ Budatínska 61 pre MŠK ISKRA, ako 

prípad 

osobitného zreteľa – p. Baumann 

4. Návrh na nájom nebytového priestoru na Ambroseho 2 pre P-MAT, n. o., ako prípad hodný 

osobitného zreteľa – p. Baumann 

 

Všetko jednohlasne Za., na záver sme si spravili obhliadku školy s pani Riaditeľkou. 

 

 Siedme stretnutie komisie sa uskutočnilo 22.11.2023 kombinovanou formou online 

a prezenčne zborovni základnej školy Tupolevova 20 Bratislava, prerokovali sme, 

1. Úprava VZN č. 10/2020 o poskytovaní sociálnej pomoci – p. Korec 

2. Návrh rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2024 s výhľadom do roku 2026 – p. Grečová 

3. Návrh na prenájom športoviska – tenisových kurtov na pozemku registra „C“ KN parc. č. 

957/9 v 

zmysle geometrického plánu č. 61/2011, ktorý vznikol odčlenením od pozemku registra „C“ 

KN parc. č. 957/2 

a nebytových priestorov v objekte ZŠ, Dudova 2, Bratislava, v k. ú. Petržalka, pre TK Petržalka, 

ako prípad 

hodný osobitného zreteľa – p. Baumann 



4. Návrh na prenájom športoviska – futbalovej tréningovej plochy na pozemku registra „C“ KN 

parc. č. 

347 a nebytových priestorov v objekte ZŠ, Pankúchova 4, Bratislava, v k. ú. Petržalka a 

nebytovej budovy 

Klubovňa-bufet pre FC Petržalka, družstvo, ako prípad hodný osobitného zreteľa – p. Baumann 

5. VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka č. .../2023 z ..... 2023 o poskytovaní finančných 

dotácií z 

rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka – p. Jančoková 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení 

všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2023 zo dňa 14. 03. 2023 o určení výšky príspevku a spôsobe 

jeho platby 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mestskej časti 

Bratislava-Petržalka – p. Garanová 

Rôzne 

- Informácia rozpočet OŠ – p. Garanová 

- Informácia rozpočet OPaPV – p. Forrová 

 

Všetko jednohlasne Za., na záver sme si spravili obhliadku školy s p. Riaditeľom. 

 

 

Vypracoval 30.1. 2024 Bc. Polat Elalmis, predseda školskej komisie.  



Správa o činnosti Komisie územného plánovania, výstavby a rozvoja  

za rok 2023 

 

Komisia územného plánovania, výstavby a rozvoja (ďalej len „komisia ÚPVaR“) 

rokovala v roku 2023 celkovo osemkrát – v mesiacoch január, február, marec, jún, september, 

október a dvakrát v novembri. 

Pôvodný počet členov komisie bol 7, vo februári 2023 požiadala o odvolanie na vlastnú 

žiadosť poslankyňa Gréta Gregorová. Členovia komisie zvolili hlasovaním z navrhovaných 

kandidátov spomedzi odborníkov štyroch členov komisie – neposlancov. Neskôr pribudol 

hlasovaním komisie ešte jeden člen z radov občanov. Celkový počet členov komisie bol teda 

11 – z toho 6 poslancov a 5 neposlancov. 

Komisia spoločne prerokovala počas roka 53 materiálov. Patrili medzi ne návrhy 

všeobecne záväzných nariadení (VZN), prezentácie investičných zámerov, informácie 

o investičných zámeroch, informácie o návrhu zadania urbanistických štúdií (UŠ) zóny a rôzne 

materiály súvisiace s územným plánovaním a výstavbou na území Petržalky. 

Členovia komisie vznášali v mnohých prípadoch kritické pripomienky, hlavne pri 

prezentáciách zámerov developerov, aj pri prezentáciách UŠ hlavne k (ne)riešeniu dopravnej 

obslužnosti daných území v širších súvislostiach. Navrhované zámery totiž takmer vôbec 

neriešili nič viac, ako iba dotknuté územia. Pritom majú priamy súvis a dosah aj na územia 

susediace, ktoré sú, alebo boli v podobnej fáze, prípadne sa ešte len budú riešiť v budúcnosti. 

Čo je však dôležitejšie, spoločne majú veľký vplyv na (vy)riešenie dopravnej obslužnosti nielen 

daných území, ale tiež existujúcej zástavby a dopravných možností v týchto lokalitách, ako aj 

v rámci celej Petržalky a nadväzujúcej dopravnej infraštruktúry hlavného mesta. 

Komisia opakovane konštatovala poddimenzované dopravné riešenie a potrebu 
úpravy vypracovaného a predloženého dopravno-kapacitného posúdenia (DKP), ktoré často 
vychádza z neaktuálnych prieskumov. Komisia preto žiadala opraviť spracované DKP a prísť 
opäť v komisii prerokovať aktualizovaný návrh.  
 

Komisia nesúhlasila vo viacerých prípadoch s navrhovanými zmenami územného plánu 

v prospech zvýšenia podielu nájomného bývania, ani s celkovým riešením území navrhnutých 

pre takúto výstavbu pre hlavné mesto. Napríklad v prípade Nesto Sever, Nesto Juh mala 

hlavné výhrady k poklesu občianskej vybavenosti a poddimenzovanej dopravnej obsluhe. 

Komisia preto predkladateľov žiadala, aby súčasťou štúdii bolo vždy komplexné riešenie 

dopravnej obsluhy v rámci širších vzťahov, nielen riešeného územia. 

 

 

        Ing. Jozef Vydra 

       Predseda komisie ÚPVaR v.r. 
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Komisia životného prostredia a verejného poriadku 

mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 

 

 

Materiál na rokovanie 

komisie životného 

prostredia a verejného 

poriadku 

 dňa 18. januára 2024 

 
 

 

 
 

Správa o činnosti komisie životného prostredia a 

verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

2023 
 

 

 

 

 

 

 
Predkladateľ: 

Ing. Lenka Milincká 

predsedníčka komisie 

Materiál obsahuje: 

1. Návrh uznesenia 

2. Dôvodovú správu 

3. Správa o činnosti komisie 

4. Príloha 1. účasť členov komisie na 

zasadnutiach 

 

 
Zodpovedný: 

Ing. Lenka Milincká 

predsedníčka komisie 

 

 

 
Spracovala: 

Ing. Lenka Milincká 

predsedníčka komisie 
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1. Návrh uznesenia 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e n a v e d o m i e 

Správu o činnosti komisie životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-

Petržalka 2023. 
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2. Dôvodová správa 

 

V zmysle Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka je predseda/predsedníčka komisie povinný/á vyhotoviť správu o činnosti komisie, ktorá 

sa raz ročne predkladá na zasadnutie miestneho zastupiteľstva ako informačný materiál. 

 

Tento materiál bude predložený na februárové zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka (ďalej „MiZ“) 2024 spoločne so správami o činností ostatných komisií. 

 

Správa o činnosti komisie je uvádzaná za predchádzajúci kalendárny rok, t.j. rok 2023. 



 

3. Správa o činnosti komisie životného prostredia a verejného poriadku 

mestskej časti Bratislava-Petržalka 2023 

 

Základné informácie: 

1. Komisia životného prostredia a verejného poriadku má k dátumu 18. januára 2024 desať 

členov*. Z toho 5 členov je zástupcov z radov poslancov MiZ a 5 členov z radov 

neposlancov, odborníkov z radov verejnosti.  

*Koncom roka 2023 z dôvodu vzdania sa mandátu, zaniklo členstvo v komisii jedenému z členov 

z radov poslaneckých zástupcov. 

 

2. Komisia životného prostredia a verejného poriadku v roku 2023 riadne zasadala celkovo 7 

krát. Všetky zasadnutia komisií sa konali osobne, v priestoroch Miestneho úradu mestskej 

časti Bratislava-Petržalka.  

3. Voľba členov z radov odborníkov a neposlancov prebehla vo februári a marci 2023 na 

základe nominácii a prihlásených záujemcov z radov verejnosti, ktorí sa mohli prihlásiť 

prostredníctvom verejného formulára do 22. februára 2023. 

4. Členovia komisie sa aktívne zapájali otázkami k predkladaným materiálom miestneho úradu 

(ďalej „MiÚ“) a prípadnými pripomienkami predkladali pozmeňujúce návrhy.  

5. V rámci bodu rôzne členovia komisie iniciovali viaceré návrhy, nápady a stretnutia smerom 

k externým hosťom, ktorí zodpovedali členom komisie otázky a realizovali prednesené 

návrhy.  

6. V rámci svojich úloh komisia životného prostredia a verejného poriadku riešila aj 

prideľovanie dotácií z rozpočtu mestskej časti. Členovia komisie sa zapojili do hodnotiaceho 

procesu podaných žiadostí o dotáciu v kategórii životné prostredie. 

7. Rovnako komisia hodnotila aj nominácie v kategórii životné prostredie pre udelenie ocenenia 

Osobnosť Petržalky 2023. 

 

 

V roku 2023 boli hosťami komisie životného prostredia a verejného poriadku mimo spracovateľov 

predkladaných materiálov: 

- Mgr. Pavel Sabela o.z. STOPA Slovensko 

- Mgr. Michal Buraľ- veliteľ OVBA V. MsP 

 

Iniciatívy a participácia komisie životného prostredia a verejného poriadku: 

- Podnet pre MiÚ a Kultúrne zariadenia Petržalka na zorganizovanie podujatia pri príležitosti 

Dňa Zeme 2023. V rámci tohto dňa sa konalo v Petržalke celodenné podujatie Susedský Deň 

Zeme, ktorého súčasťou bolo upratovanie verejného priestranstva v blízkosti DK Lúky, 

edukatívne premietanie na environmentálnu tému pre detských návštevníkov a iné aktivity 

(varenie vegánskeho guľášu, environmentálne prednášky, pinpongový turnaj). 

- Z dôvodu viacerých podnetov vo veci znečisťovania psími exkrementami a čistoty verejných 

priestranstiev požiadala komisia veliteľa expozitúry MsP Bratislava V. o vykonanie 

intenzívnej kontroly zameranej na dodržiavanie VZN č. 2/2014 o dodržiavaní čistoty 

a poriadku na území MČ Petržalka. Začiatkom marca 2023 prebehla 10 dňová intenzívna 

preventívna kontrola, pričom o súčinnosť boli požiadané aj iné okresné veliteľstvá MsP. 

- Komisia iniciovala, aby pre potreby ľudí bez domova mestská časť (ďalej „MČ“) v zimných 

mesiacoch zabezpečovala drevo z orezov a výrubov drevín určeného na kúrenie.  Cieľom bolo 

predísť nelegálnym výrubom, či manipuláciou s drevom predovšetkým v chránených 

oblastiach Petržalky, kde sa ľudia bez domova zdržujú.  



 

- Komisia iniciovala k návrhu VZN o poskytovaní dotácii MČ priradiť bod - poskytovanie 

dotácii na rekonštrukciu, úpravu a budovanie kontajnerových stanovíšť.  

- Komisia žiadala o aktualizáciu environmentálnych záťaží a o sprístupnenie dokumentov 

uložených v registri dokumentov k príslušným EZ evidovaných v registri environmentálnych 

záťaží na území mestskej časti Bratislava - Petržalka. Jedná sa o všetky EZ identifikované a 

aktualizované listom SAŽP zo dňa 11.9.2023 pre mestskú časť Petržalka. 

- Členovia komisie životného prostredia a verejného poriadku poskytovali súčinnosť 

a zúčastňovali sa pracovných skupín a taktiež pripomienkovali návrh strategického 

dokumentu Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava-Petržalka 

2029. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

4. Príloha 1. Účasť členov komisie na zasadnutiach: 
 

 

Člen komisie 
Termíny zasadnutia komisie životného prostredia a verejného poriadku 

2.2.2023 2.3.2023 30.3.2023 8.6.2023 14.9.2023 12.10.2023 23.11.2023  

Ing. Lenka 

Milincká - 

predsedníčka 

prítomná prítomná prítomná prítomná prítomná ospravedlnená prítomná 

 

Mgr. Michal 

Sabo - 

podpredseda 

prítomný ospravedlnený prítomný prítomný ospravedlnený prítomný ospravedlnený 

 

Gréta 

Gregorová 
prítomná neprítomná prítomná ospravedlnená prítomná prítomná prítomná 

 

Jakub Kuruc prítomný prítomný prítomný prítomný prítomný prítomný prítomný  

Mgr. Natália 

Podhorná 
prítomná prítomná prítomná prítomná prítomná prítomná prítomná 

 

Juraj 

Valocsay 
prítomný prítomný prítomný ospravedlnený prítomný prítomný prítomný 

 

Ing. Samuel 

Bezák 
 -   - prítomný ospravedlnený ospravedlnený ospravedlnený neprítomný 

 

Mgr. Ján 

Kaľavský 
 -  prítomný prítomný ospravedlnený prítomný prítomný prítomný 

 

RNDr. 

Andrej 

Machlica, 

PhD. 

 -  - prítomný prítomný prítomný prítomný prítomný 

 

Ing. arch. 

Elena 

Pätoprstá 

 -  -  prítomná prítomná prítomná prítomná prítomná 

 

Mgr. Mária 

Riganová 
 - prítomná prítomná prítomná prítomná prítomná prítomná 

 

 

 



Správa o činnosti názvoslovnej komisie 

 za obdobie november 2022 až december 2023 

predsedníčka komisie: Mgr. Viera Némethová 

Podpredseda: Mgr. Štefan Hrivnák 

Tajomníčka komisie: Jana Jantová  

 

Prvé stretnutie komisie sa uskutočnilo 12.6.2023 na ktorom sa zvolila predsedníčka 

a podpredseda komisie. Komisia prerokovala najmä informáciu o rozvojových územiach 

v k.ú. Petržalka, v ktorých bude potrebná príprava. Proces výberu nových názvov ulíc a ich 

následné prerokovanie v názvoslovnej komisii, je z časového hľadiska vhodné uskutočňovať 

až po vydaní stavebného povolenia na jednotlivé stavby v dotknutom území. 

Členovia komisie otvorili aj tému zmeny názvu ulice, resp. premenovania Nám. Hraničiarov.  

Zároveň brali do úvahy súvislosti, ktoré s  takouto zmenou názvu ulice, resp. jej 

premenovaním znamenajú pre obyvateľov tejto lokality, ako aj subjektov sídliacich na 

dotknutých adresách.  S  ohľadom na uvedené, predsedníčka komisie p. Némethová 

odporučila zvážiť možnosť pomenovať len park, ktorý je súčasťou tejto  lokality (miesto 

osláv 50. rokov od položenia základného kameňa výstavby Petržalky) a  to názvom „Park 

obetí Hraničiarov“, čo by aspoň symbolicky napravilo krivdy minulosti súvisiace s touto 

témou. 

 

Druhé stretnutie komisie sa uskutočnilo 8.11.2023. Neposlankyňa, pani Andrea Kutlíková 

odstúpila z názvoslovnej komisie, čo potvrdila aj svojou písomnou žiadosťou,, ktorá bola 

vzatá členmi komisie na vedomie.  

Komisia mala na stretnutí na prerokovanie dva základné body a to návrh na pomenovanie 

parku v lokalite Námestie Hraničiarov (miesto osláv 50. rokov od položenia základného 

kameňa výstavby Petržalky) názvom „Park obetí Hraničiarov“ a informácia o návrhu poslanca 

Pekára premenovať ulicu Lenardova, lokalita DVORY V, Petržalka.   

K téme pomenovania parku prebehla rozsiahla a konštruktívna diskusia všetkých prítomných 

členov komisie ako aj hostí, v rámci ktorej p. Bednárik odprezentoval viaceré alternatívy 

premenovania tejto lokality ako celku, názvom „Námestie obetí Hraničiarov“. Zároveň 

podporil návrh názvoslovnej komisie pomenovať park v tejto lokalite názvom „Park obetí 

Hraničiarov. Tento návrh komisie bol predložený a schválený aj MZ a posunutý na 

názvoslovnú komisiu na Magistráte hl. mesta s možnosťou schválenia pomenovania parku na 

„Park obetí hraničiarov“, k čomu má oprávnenie komisia na Magistráte, ktorej členomm je 

zástupca z Jazykovedného ústavu Ľ. Štúra. V nadväznosti na uvedený návrh na pomenovania 

parku, bol predložený aj návrh na zmenu názvu zastávky MHD „Námestie Hraničiarov“ na 

„Park obetí Hraničiarov“. 

 



Návrh na premenovanie Lenardovej ulice v Petržalke predstavil členom názvoslovnej komisie 

poslanec Miestneho zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka p. Adam Pekár. Na 

zmenu názvu ulice predložil tri návrhy: Ulica Anny Kockovej-Kratochvílovej (významná 

slovenská mikrobiologička), Ulica Boženy Kuklove-Štúrovej (lekárka a uznávaná odborníčka 

na pľúcne choroby) a Ulica Tatiany Korcovej (slovenská fyzička).  K návrhu premenovania 

Lenardovej ulice prebehla diskusia. V diskusii sa zhodli, že prvé dva návrhy sú pre 

pomenovanie ulice dlhé. Priklonili sa k možnosti premenovať túto ulicu po slovenskej fyzičke 

Tatiane Korcovej. Túto možnosť bude komisia prerokovávať ako alternatívu v pedpoladanom 

termíne máj 2024.  

 

 

  

Vypracovala 30.1. 2024 Mgr. Viera Némethová, predsedníčka komisie.  


